

The question was put,

Whether this Bill, as amended, shall pass ?

It was resolved in the affirmative,

ORDERED, That one of the Masters in Chancery do go down to the Assembly, and acquaint that House that the Legislative Council have passed this Bill, with one amendment, to which they desire the concurrence of the Assembly.

It was moved,

That two hundred copies of the Journals of this Session be printed in the English and French languages, in columns alternately, in the form of the Journals of the House of Lords, by His Majesty's Provincial Law Printer, with an Index for the use of the Members of this House, and that it is the opinion of this House that a remuneration of one hundred pounds, currency, shall be made to the Clerk of this House for his extraordinary trouble in superintending the printing of the said Journals and Index in both languages, and that he be authorized to procure such assistance as he shall find necessary, to enable him to cause the said Journals and Index to be published as speedily as possible, and that he do charge the expences attending the same in the future contingent accounts of this House.

It was moved in amendment,

That the consideration of this motion be postponed to tomorrow.

The question of concurrence being put on this motion in amendment.

It was resolved in the affirmative.

ORDERED accordingly.

The Speaker declared this Assembly continued to tomorrow, at three o'clock in the afternoon, the House so decreeing.

THURSDAY, 14th FEBRUARY.

THE Members convened, were :

The Honorable The Chief Justice, Speaker;

The Honorable

Messrs. Hale,
Duchesnay,
Richardson,
Ryland,
Grant,
Irvine
Perceval,
Perrault,
Coffin,
Taschereau,
McKenzie,
De Léry,
Gugy.

PRAYERS.

The Order of the day being read for the second reading of the Bill, intituled, "An Act to confirm certain Marriages therein-mentioned,"

ORDERED, That the said Order of the day be discharged, and that the said Bill be read, for a second time, on the next sitting day.

X

La question étant mise,

Ce Bill, tel qu'amendé, passera-t-il ?

Il a été résolu dans l'affirmative.

ORDONNE', Qu'un des Maîtres en Chancellerie se rende à l'Assemblée, et informe cette Chambre, que le Conseil Législatif a passé ce Bill avec un amendement, auquel il demande la concurrence de l'Assemblée.

Il a été proposé,

Que deux cens copies des Journaux de cette Session soient imprimées en Anglois et en François, par colonnes alternativement, dans la forme des Journaux de la Chambre des Lords, par l'Imprimeur des Loix Provinciales de Sa Majesté, avec un Index pour l'usage des Membres de cette Chambre; et que c'est l'opinion de cette Chambre qu'une rémunération de cent livres, courant, soit faite au Greffier de cette Chambre, pour ses soins extraordinaires à surveiller l'impression des dits Journaux et Index dans les deux Langues, et qu'il soit autorisé à se procurer telle assistance additionnelle qu'il jugera nécessaire, pour le mettre en état de publier les dits Journaux et Index aussi promptement que possible, et qu'il charge les dépenses encourues pour cet objet, dans les comptes contingens futurs de cette Chambre.

Il a été proposé en amendement,

Que la considération de cette motion soit remise à Demain.

La question de concurrence étant mise sur cette motion en amendement.

Il a été résolu dans l'affirmative.

ORDONNE', en conséquence.

L'Orateur a déclaré cette Assemblée continuée à Demain, à trois heures de l'après-midi, la Chambre l'ordonnant ainsi.

JEUDI, 14e. FEVRIER.

LES Membres assemblés ont été :

L'Honorable Juge en Chef, Orateur :

Les Honorables,

Messrs. Hale,
Duchesnay,
Richardson,
Ryland,
Grant,
Irvine,
Perceval,
Perrault,
Coffin,
Taschereau,
McKenzie,
De Léry,
Gugy.

PRIERES.

L'Ordre du Jour étant lu pour la seconde lecture du Bill, intitulé, "Acte qui confirme certains Mariages y mentionnés,"

ORDONNE', Que le dit Ordre du Jour soit déchargé, et que le dit Bill soit lu, pour la seconde fois, à la séance prochaine.